
Møtereferat                                     Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen 

Til: Styremedlemmene (styret 2022) 

Om: Styremøte tirsdag 8. november 2022 

Møtetid: Kl. 18:00-20:30 Møtested: LY14 

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine  /sign./ 

 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

Til stede: Karianne Røren Kleiven, Jon-Emil Steine, Stina Sveen, Synne Solli Nygjelten, Kristine 

Sandland Kristensen, Johanna Ellefsen, Isak Øyum Wiggen, Lars Magnus Burø, Marita Remøy, Jens 

Ruud Bunkholdt, Oda Bjerkehagen 

 

SAKSLISTE 

165/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes  

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes  

 

166/22 Pressende saker 

Innsjekk v/Alle 

- Styret har innsjekk. 

Gjennomgang av vedtekter v/Alle 



- Styret ferdigskriver vedtektsendringene som skal foreslås på allmøtet. Et 

vedtektsendringsforslag blir gjort om til vedtaksforslag.  

- Styret ser at erfaringsskriv kan være tydeligere og brukes bedre fremover. Det gjelder 

både erfaringsskriv om styreverv og om komiteenes aktiviteter og arrangementer.  

Gjennomgang av budsjett v/Alle 

- Styret fikk ikke sett på alle budsjettpostene forrige styremøte, så disse gås igjennom 

på nytt. Styret gjør noen endringer på budsjettforslaget som skal fremlegges på 

allmøtet: 

o Noen poster flyttes fra arrkom til koskom, og koskom får flere midler enn 

tidligere år.  

o Posten julebord fjernes.  

o Volleyball får midler til ligakontingent.  

o Aktivitetsgruppene får midler til bevertning.  

o Bevertningen til alle aktivitetsgrupper og komiteer øker.  

Allmøtet v/Alle 

- Jon-Emil oppfordrer styret til å forberede en kort presentasjon om sitt verv. 

- Alkoholserveringen drøftes. Komitemedlemmer kan inkluderes i større grad. Det skal 

sjekkes opp hvorvidt alkoholen som kjøpes inn kan returneres. Styret tar et felles 

ansvar for innkjøp. Plan B dersom det ikke blir innvilga skjenkebevilling, er å ordne 

drikketillatelse.  

- Det blir stand på Dragvoll onsdag 16.november og på Kalvskinnet torsdag 

17.november. 

- Det blir noen pauseinnslag underveis på allmøtet. 

 

167/22 Leder 

Sikkerhet på kontor v/Jon-Emil 

- Dette punktet tas på slack. 

Dragvollkjelleren v/Jon-Emil 



- Dragvollkjelleren ønsker tettere samarbeid med linjeforeningene. Det kan innebære at 

linjeforeningene tilknyttet Dragvollkjelleren bidrar med litt økonomisk støtte hvert 

semester. Styret er positive til dette. 

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil 

- Allmøte  

 

168/22 Nestleder 

Kontor  

- På grunn av nøkkelsituasjonen, eksamenstid og lite besøk på kontoret, så reduseres 

kontorets åpningstider. Kontoret vil fremover være åpent kl.10-14 mandag til onsdag. 

Styret tar alle vaktene. 

Oppdatering av tiden fremover v/Oda 

- Planlegge allmøtet. 

 

169/22 Økonomiansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Isak 

- Jobbe med regnskapet som skal fremvises på allmøtet 

 

170/22 Arrangementsansvarlig 

Åre 

- Turen er bestilt med plass til 150 personer på Bjørnen. Antallet kan reduseres dersom 

alle billettene ikke blir solgt. Arrangementet legges ut når promomateriale er klart. 

Fotball-VM kveld 

- Det har blitt etterspurt å arrangere en kveld for å vise en kamp under fotball-VM. 

Styret er enige i at Erudio ikke skal ta del i det. 



Oppdatering av tiden fremover 

- Promotere Åre-turen og ordne pizza til allmøtet 

 

171/22 Fagansvarlig 

Penger å bruke 

- Fagkom har en del midler igjen til sine siste arrangementer.  

Julequiz 

- Midlene fagkom har stående vil brukes på julequiz og skrivestue.  

Sosialt med fagkom 

- Fagkom skal ha juleavslutning og juleverksted 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

- Skrive erfaringsskriv 

 

172/22 Sosialansvarlig 

Sosialhelg med styret 

- Stina har satt opp en foreløpig plan for sosialhelg med styret 25.-27.november. 

Vervuglene inviteres til å delta på søndagen.  

Oppdatering av tiden fremover v/Stina 

- Stand på Dragvoll onsdag 16.november med koskom 

 

173/22 Redaktør 

Oppdatering av tiden fremover v/Synne 

- Ha avslutning med redaksjonen 



174/22 Aktivitetsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- Navnet til IF har blitt godkjent: Dragvoll lektorstudentidrettslag. 

 

175/22 Informasjonsansvarlig 

Samarbeid med Allvit 

- Allvit har kommet med forespørsel om samarbeid. Det innebærer at det må deles mye 

promomateriale på some-kanalene våre. De har få av pensumbøkene og medlemmene 

får lite ut av et slikt samarbeid, så styret er negative til samarbeidet nå. 

Oppdatering av tiden fremover v/Johanna 

- Følge opp promotering fremover. 

- Fortsette arbeidet med promkom. Opprettelse av tiktok-bruker får gode 

tilbakemeldinger! 

 

176/22 Grafisk 

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

- Promkom fungerer godt. Fortsette å lage grafisk materiale.  

 

177/22 Faddersjef  

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus 

- Avslutningsmøtet med fadderkom blir søndag 27.november 

- Se etter noen til å bli nye faddersjefer 

 

 



178/22 Eventuelt 

Juleavslutning med vervuglene v/Karianne 

- Det hadde vært hyggelig å samle alle vervuglene en siste gang før jul. Stina tar seg av 

planleggingen. 

Slack v/Jon-Emil 

- Jon-Emil minner om at saker slettes fra Slack etter 90 dager, så husk å lagre viktige 

dokumenter og informasjon også andre steder. 

Møteplan v/alle 

- Neste møte blir 22.november. Det nye styret inviteres til å delta. Møtet vil også ta for 

seg en evaluering av semesteret.  

Møteevaluering v/alle 

- Møtet har tatt lenger tid enn forventa. Flere gir likevel ros for at styret er effektive.  

- Styret har hatt gode diskusjoner.  

 

Møtet er hevet: 21.54 


